Сопровождение к десятинам:              12.05.21  Sunday 12:00 рм
An accompaniment to tithes:

*У Тебя источник жизни; во свете Твоем мы видим свет (Пс.35:10).

For with You is the fountain of life; In Your light we see light. (Psalms 36:9).

Жизнь – это одна из величайших тайн Божиих. Исходя, из откровений Писания жизнь, не является свойством материи (тела, плоти), но дается ей Богом. Так, как следуя Писанию, жизнь – это Бог. А посему, и подлинный источник жизни, находится в Боге.

Life – is one of the greatest mysteries of God. According to the revelations of Scripture, life is not the property of matter (body, flesh), but is given to it by God. According to Scripture, life – is God. Therefore, a true fountain of life is found in God.

Смысловое определение слова «жизнь», означает:
Свет, богатство, вес, слава, успех. 
Мир, покой, наслаждение, движение. 

The definition of the word “life” means:
Light, riches, weight, glory, success.
Peace, comfort, satisfaction, movement.

Это практически выражение жизни или то, что исходит из источника жизни. И там, где имеется в наличии жизнь, в Лице Бога, там обязательно проявятся и составляющие Его жизни.

This is essentially an expression of life or, what comes from the fountain of life. And there where there is the presence of life in the Face of God, components of His life will always be manifest.

При этом следует учитывать, что все эти составляющие жизни, сверхъестественны и трансцендентны. 

We should note that all of these components of life are supernatural and transcendent.

А посему, никакого отношения не имеют к тому смыслу, которым они обладают в физическом мире.

Therefore, they have no relationship to the meaning that they have in the physical world.

В силу чего, то что называется богатством и славою в мире физическом, в духовном мире может расцениваться нищетой и бесславием и наоборот . . .

Because of which – that which is called riches and glory in the physical world, in the spiritual world might be considered poverty, dishonor, and on the contrary…

Знаю твои дела, и скорбь, и нищету впрочем, ты богат, и злословие от тех, которые говорят о себе, что они Иудеи, а они не таковы, но сборище сатанинское (Отк.2:9).

I know your works, tribulation, and poverty (but you are rich); and I know the blasphemy of those who say they are Jews and are not, but are a synagogue of Satan. (Revelation 2:9).

Вот почему чада Божии должны оценивать качество своей жизни, не по размеру имеющихся денег или недвижимости, а по качеству их отношений с Богом.

That is why children of God must value the quality of their life not based on the size of their money or investments, but the quality of their relationship with God.

*Ибо два зла сделал народ Мой: Меня, источник воды живой, оставили, и высекли себе водоемы разбитые, которые не могут держать воды (Иер.2:13).

For My people have committed two evils: They have forsaken Me, the fountain of living waters, And hewn themselves cisterns—broken cisterns that can hold no water. (Jeremiah 2:13).

*Ты, Господи, надежда Израилева; все, оставляющие Тебя, посрамятся. "Отступающие от Меня будут написаны на прахе, потому что оставили Господа, источник воды живой" (Иер.17:13).

O LORD, the hope of Israel, All who forsake You shall be ashamed. "Those who depart from Me Shall be written in the earth, Because they have forsaken the LORD, The fountain of living waters." (Jeremiah 17:13).
 
*Страх Господень – источник жизни, удаляющий от сетей смерти (Прит.14:27).

The fear of the LORD is a fountain of life, To turn one away from the snares of death. (Proverbs 14:27).
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